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Hierbij de vragen die niet tijdens het vragenkwartiertje ingediend mochten worden
de vragen worden ingediend mede namens D66.

Tijdens de raadsvergadering van 18 juli 2019 diende de SGP een motie in, genaamd : 
investeren in relaties.

Deze motie is met 20 tegen en 3 voor (CU en SGP) weggestemd.

Op donderdag, 16 januari jl. was ik ( Bert ) samen met diverse andere raadsleden uit 
Papendrecht, waaronder D66, aanwezig bij de presentatie van het meerjarenbeleidsplan van 
de Dienst Gezondheid en Jeugd.

Hier kregen wij te horen dat Papendrecht meedoet aan een pilot voor passende hulp bij 
complexe scheidingen. Samen met Alblasserdam en Dordrecht, hier is subsidie voor 
beschikbaar, de subsidie is reeds aangevraagd en zelfs al toegekend. 
De Papendrechtse raadsleden wisten hier niets van. De Pilot staat zelfs vermeld op de 
factsheet van de DG&J die ter plaatse werd uitgereikt.

1. Waarom is de raad hierover niet geconsulteerd en geïnformeerd ?

2. Waarom heeft het college besloten hier aan mee te werken, terwijl de Raad duidelijk heeft 
aangegeven, middels de weggestemde motie, ook het CDA en PAB, dit niet wenselijk te 
vinden ?

3. Wanneer en bij wie is de subsidie aangevraagd en wanneer is deze toegekend ?

4. Hoe hoog is de toegekende subsidie en blijft het daarbij ?

5. Hoe ziet de pilot er inhoudelijk precies uit.
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